
 

 

 

 

Schriftelijke vragen aan het college m.b.t. de verkeerssituatie Emmastaete 

 

Bezorgde bewoners en de VVE van de Emmastaete hebben bij de fractie van Stem-Lokaal aangeklopt 

met vragen over de verkeerssituatie in de Emmastraat waar de situatie na de nieuwbouw enorm is 

veranderd en er op de route richting de Aldi (welke door schoolgaande kinderen wordt gebruikt) met 

grote regelmaat te hard wordt gereden. 

• Is het college op de hoogte van de vragen en zorgen van de bewoners en VVE van de 

Emmastaete? 

• Zo ja, op welke manier is hier door het college op gereageerd? 

• Is het verkeersplan ter plaatse van de Emmastaete al volledig afgerond? 

• Zo ja, waarom zijn er geen of extra 30km borden geplaatst? 

• Is het mogelijk een verkeersdrempel aan te leggen in dit gebied? 

 

Namens de fractie Stem-Lokaal 

Sander Drenth 


